
 

 

 
 
 
					 Bestyrelsesmøde	d.	24.	Oktober		
	

	
Deltagere:	Karen,	Helle,	Jakob,	Tania,	Line,	Signe	
Afbud:	Anne,	Karin,	Jan	og	Charlotte	
	

1. Godkendelse	af	referat	

2. Godkendelse	af	dagsorden	

3. Info	fra	formanden	

4. Sidste	nyt	fra	udvalgene	

5. Klubtøj	

6. Kommunikation	

7. Evt.	og	næste	møde	

Ad	1.	
Ref	afventer	godkendelse	
	
Ad	2.	
Godkendt	
	
Ad	3.	
Logo:	godkendt	
	
Foldene:	skal	forsøges	udglattet	inden	frosten	sætter	ind	
	
Internt	politi:	vi	skal	forsøge	at	hjælpe	hinandenfrem	for	bare	snakke	og	pege	fingre.	Der	er	lidt	for	
meget	snak	om	hinanden	og	hvem	der	gør	hvad.		
Naboen	må	gerne	benytte	slrk	p-plads	
	
Vi	skal	ha	styr	på	rideskole	holdene	–	der	skal	fyldes	op	og	betalingerne	tjekkes,	eneundervisning	
skal	aftales	nærmere,	aftalen	med	Emil	skal	kigges	på,	dameholdet	kunne	ride	i	det	store	ridehus,		
	
Brev	fra	kommunen:	Slagelse	Byrådet	har	vedtaget	et	budget	med	besparelser,	og	lokaletilskud	
nedsættes	derfor	fra	85%	til	65%	over	4	år.	Dette	svarer	til	125.000,-	mere	end	hidtil	-	dvs.	ca	
175.000	incl.	de	tildligere	udmeldte	besparelser.		
	
Arbejdsweekend:	der	er	ingen	tilmeldte,	der	skal	males	spring,	males	toiletter	mv.	Bestyrelsen	
drøftede	størrelse	af	beløbet	for	udeblivelse	på	arbejdsdagen	og	besluttede,	at	kr.	500,-	er	
passende.	Karen	finder	det	materiale	frem,	der	skal	males	og	tjekker,	at	der	er	maling	nok.	
Muligheden	for	at	benytte	produktionsskolen	til	evt	at	producere	nye	støtter	blev	diskuteret.	Der	
sendes	rykker	ud	via	FB	gruppen	for	opstaldere,	så	vi	kan	få	flere	på	”banen”.	Vi	begynder	kl.	9.30.	
Søndag	er	der	pt	kun	1	tilmeldt.	Der	sendes	sms	med	rykker!!	
	



 

 

Ad	4.	
Stævneudvalget:		

• sidste	stævne	er	forløbet	fint,	banebygger	har	fået	ros,	vi	havde	rigtig	mange	starter	og	
glade	deltagere.	

• Næste	stævne	er	den	18-19.	november,	c-stævne	for	hest	og	pony,	
• Julestævnet	er	der	næsten	styr	på,		

Rideskoleudvalget:		
• Skal	prisen	på	rideskole	undervisning	sættes	op?		
• Der	”skal”	være	6	på	hvert	hold,		
• Prisen	for	ikke	medlemmer	på	dagskort	er	75,-	og	for	medlemmer	kr.	50,-	
• Registrering	af	hvilke	dyr	der	bliver	brugt	skal	endnu	en	gang	bemærkes	overfor	

undeviserne	
• Hvordan	ser	det	ud?			
• Der	skal	findes	en	fast	rytter	til	ida	og	wendy,	idas	sadel	skal	ha	nye	gjordstropper,		
• Hvordan	fordeles	parter?	bør	disse	fremover	fordeles	i	samarbejde	med	underviser?		
• Der	vil	blive	oprettet	en	FB	side	for	rideskolen.	En	god	måde	at	få	reklameret	lidt	for	os	selv		

	
Ad	5.	
Line	havde	fået	tilbud,	som	nu	vil	blive	undersøgt	yderligere.	Hvilke	muligheder	har	vi	etc.		
	
Ad	6.	
Vi	skal	blive	bedre	til	at	tale	ordenligt	sammen	og	direkte	til	dem	en	evt	sag	omhandler.	Tania	
arbejder	en	på	december	kampagne	a	la:	Gør	noget	for	andre,	Tal	ordentlig	m.m.	
	
Ad	7.	
Dressurkursus	afholdes	d.	3-5/11,	Anke	Ter	Beek	dressurkursus.	Mia	Hastrup	har	tilbudt	at	afholde	
military	kursus	endnu	en	gang	på	SLRK.	Tania	undersøger	mulige	datoer,	og	laver	lidt	reklame.	
Næste	møde	afholdes	d.	21/11	kl	19:00	hos	Jakob.		
 
 
 


